
Solna den 24 februari 2020 

Enkel fråga till Omvårdnadsnämndens 

ordförande Nataliya Hulusjö 

 

 
Enkel fråga om restaurangen på Hallen 

 

Klagomålen på maten på Hallen har varit stora sedan Fazer övertog driften under våren 

2019. Jag har under året träffat många Råsundabor, boende på Hallen och deras anhöriga 

som har uttryckt missnöje över att deras naturliga mötesplats på Hallens restaurang har fått 

ett sådant drastiskt tapp i kvalitet sedan man bytte utförare. 

 

Strax innan jul meddelade Fazer att de tänker sluta drifta restaurangen vid årsskiftet. 

Eftersom ingen kunde över driften med så kort varsel är nu restaurangen stängd. Staden 

använder tiden för att passa på att renovera upp lokalen, och förvaltningen har uttryckt en 

förhoppning om att kunna öppna restaurangen på nytt i maj med en ny utförare.  

 

Restaurangen i Hallen är en viktig mötesplats för lokalborna och en naturlig plats för de 

boende på vård- och omsorgsboendet att möta anhöriga i en annan miljö. Att en god 

kontinuitet i driften av restaurangen säkras samt att maten håller hög kvalitet är därför viktigt. 

Ett sätt att påverka både kvalitet och kontinuitet vore att låta staden ta över driften av 

restaurangen och driva den i egen regi. Inom staden finns god kompetens att driva 

storköksverksamhet, och det finns därför goda skäl att överväga att låta restaurangen på 

Hallen drivas i kommunal regi. Åtminstone borde staden lämna in ett eget regi-anbud.  

 

Med anledning av ovanstående ställer jag en enkel fråga till Omvårdnadsnämndens 

ordförande: 

Överväger man att låta driva restaurangen på Hallen i kommunal regi?   

 

 

 
  Kerstin Scheutz 

  Vänsterpartiet  


